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В статье анализируется правотворческая деятельность городских дум Новгородской губернии 
второй половины XIX в. Дается оценка уровня правотворческих работ, характеризуются особенно-
сти правовой природы актов, издававшихся органами местного самоуправления. Приводятся при-
меры организации правотворческих процедур, раскрывается роль органов губернского управления 
в организации и реализации правотворческой практики органов местного самоуправления.
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The article analyzes the lawmaking activities of the city councils of the Novgorod province in the 
second half of the 19th century. An assessment of the level of lawmaking work is given, the features 
of the legal nature of acts issued by local self-government bodies are characterized. Examples of 
organization of legal procedures are given, the role of provincial government bodies in the organization 
and implementation of law-making practice of local self-government bodies is revealed. 
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